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)RSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ

Orsú.ggyiilés Hivatala

Érkezett : 2013 JuN 1 7.

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke

Helyben

írásbeli kérdés
Új változat a K/11583 . sz. helyett !

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapjáig , figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . év i

XXXVI. Hírvény 42. § (8) bekezdésérc, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994 . (1X. 30.) OGY határozat 91 .§-ára kérdést kívánok benyújtani Németh Lászlón é

nemzeti fejlesztési miniszter asszonyhoz

„tutiért nem alkalmaznak hangjelzést is a sorompó nélküli vasúti átkelíikiin? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért tő le, mert c tárgykiirben a Kormán y

tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az elmúlt években számos szomorú tragédia történt a sorompó nélküli vasúti átkel őkben .

Tudomásom szerint legutóbb Veszprém megyében Balatonalmádi belterületén . Az igen gyakran

halálos sérülést eredményező balesetek egy része azért következik bc, mert a modern, korszer ű moz-

donyok lényegesen halkabban üzemelnek, mint a régi, évtizedek óta futó vasúti járművek .

Korántsem elvitatva a mozdonypark korszerüsítésének elengedhetetlen szükségességét, kcrdéscmmei

arra kívánom felhívni a figyelmet, hogy a magasabb sebességet, komfortot biztosító új mozdonyo k

üzembeállítása egyúttal új problémákat, új kihívásokat is felvet, mint például a gyalogosok, kerékpá-

rosok általi észlelhetöség csökkenése (ők ugyanis eddig általában „hallatták” is a vonat érkezését é s

nem pusztán a fényjclz ő berendezés jelzésére kellett hagyatkozniuk) .
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Mindezekkel összefüggésben az alábbi kérdéseket iutézcm Önhöz :

1 _ Vizsgálták-e, hogy az új típusú, kurszcrö, halkabban üzemel ő mozdonyok üzembeállítása

mennyiben van hatással a gyalogosok és kcrékpárosok általi észlelhetöségrc és a baleset i

kockázatok alakulására ?

2. Tervezik-e a sorompó nélküli vasúti átkclőkön észlelhetöséget javító hangjclrö berendezése k

telcpitését?

3. Milyen ütemezésben várható a hangjelz ő berendezések telepítése?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . június 17.

országgyűlési képviselő

(MSZP)

Tisztelettel,
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